
Interpellation om cykelväg mellan Vaxholm 
och Arninge, ställd till kommunstyrelsens 
ordförande

Citat ur Det regionala cykelkansliet:
”Vi vill att fler ska cykla i Stockholm. För att möjliggöra för ökad cykling i hela länet 
har vi inrättat ett regionalt cykelkansli. Cykelkansliet är det första i sitt slag i Sverige 
och är ett samarbete mellan Stockholms läns landsting, Länsstyrelsen i Stockholms 
län och Trafikverket Region Stockholm.”

I början på 2017 beslutade regeringen att cykeln blir en del av de så kallade 
stadsmiljöavtalen som främjar hållbara stadsmiljöer. Kommuner och regioner får på 
så vis möjlighet att söka statliga medel för satsningar på cykelinfrastruktur. Det 
regionala cykelkansliet ser stora möjligheter i att hjälpa till med gemensamma 
ansökningar.

Att få tillstånd en cykelväg mellan Vaxholm och Arninge skulle vara mycket positivt för
kommunens invånare. Som det är nu kan man som cyklist inte ta sig säkert ut ur 
Vaxholm, varken längs Vaxholmsvägen eller Bogesundsvägen. När Arninge 
resecentrum står klart blir det ännu mer angeläget med en cykelväg till Arninge 
eftersom fler då gissningsvis vill cykla dit och ta buss/tåg därifrån.

Vänsterpartiet  i Vaxholm undrar därför vad Vaxholms kommun har gjort sedan 
nyår och planerar att göra för att få tillstånd en cykelväg mellan Vaxholm och 
Arninge.
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